
 

 
Z Á P I S N I C A 

Z 5. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 30.10.2019 o 17.00 hod. 

v zasadačke Obecného úradu  v Otrhánkach 

 

Prítomní:                  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:             podľa prezenčnej listiny 

 
PROGRAM:  

1. Otvorenie zasadnutia,  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  

3. Schválenie žiadosti o NFP v projekte Wifi pre Teba, 

4. Poskytnutie dotácie na základe žiadosti na rok 2019 Rekonštrukcia a modernizácia 
budovy domu smútku v sume 5000€, 

5. Úprava rozpočtu ROč. 4/2019 a č. 5/2019, 

6. Environmentálny fond – žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2020, 

7. Diskusia,  

8. Návrh na uznesenie,  

9. Záver. 

Hlasovanie:                                                                                              Za: 5   Baco Ľubomír 

                                                          Igaz Peter  

                  Ing. Januška Vladimír 

                                                                                                                               Slovák Martin 

                                                                                                                               Smolka Milan 

                                                                                                                         Proti: 0            Zdržal sa: 0 

                                                                                                      

1.Otvorenie zasadnutia 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý úvodom privítal 

prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, predsedu a členov návrhovej komisie 

a konštatoval, že zasadnutia sa podľa prezenčnej listiny zúčastnili 5 poslanci, takže 

zasadnutie je uznášania schopné. 

 

2.Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie 

     Za predsedu návrhovej komisie obecného zastupiteľstva bol zvolený p. Milan Smolka, za 

členov p.Martin Slovák a Ing. Januška Vladimír, za overovateľov zápisnice p. Baco Ľubomír 

a Peter Igaz, za zapisovateľku zápisnice bola určená  Hašpicová Gabriela. 
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Hlasovanie:                                                                                              Za:5    Baco Ľubomír  

                  Igaz Peter  

                  Ing. Januška Vladimír 

                                                                                                                               Slovák Martin 

                                                                                                                               Smolka Milan  

                                      Proti: 0            Zdržal sa: 0 
 

3.Schválenie žiadosti o NFP v projekte Wifi pre Teba 
Starosta obce vysvetlil predmetný projekt v programe Integrovaná infraštruktúra (SO OPII) 
2014-2020 poslancom, kde pri dotácii 15 000€ je výška maximálneho celkového 
spolufinancovania  zo strany obce 5% - 750 € - kód výzvy:OPII-2018-7/1-DOP. 
                 Hlasovanie:                                                                                              Za: 5 Baco Ľubomír  

                  Igaz Peter  

                  Ing. Januška Vladimír 

                                                                                                                               Slovák Martin 

                                                                                                                               Smolka Milan   

                                      Proti: 0            Zdržal sa: 0 

 

4.Poskytnutie dotácie na základe žiadosti na rok 2019 Rekonštrukcia a modernizácia 

budovy domu smútku, v sume 5000€   

Starosta obce informoval obecné zastupiteľstvo  o pridelení dotácie z MF SR Bratislava na 

Rekonštrukciu a modernizáciu budovy domu smútku s.č. 249, LV 412 v sume 5000€.  

 
                 Hlasovanie:                                                                                              Za: 5 Baco Ľubomír  

                  Igaz Peter  

                  Ing. Januška Vladimír 

                                                                                                                               Slovák Martin 

                                                                                                                               Smolka Milan   

                                      Proti: 0            Zdržal sa: 0 

5.Úprava rozpočtu č. 4/2019 a č 5/2019 

Poslanci úpravu rozpočtu v prípade pridelenia dotácie z MF SR v sume 5000€ RO č. 4/2019 

zobrali na vedomie – podľa prílohy. 

A zároveň schválili aj úpravu rozpočtu  RO č. 5/2019- podľa prílohy. 

  Hlasovanie:                                                                                              Za: 5                Baco Ľubomír  

                  Igaz Peter  

                  Ing. Januška Vladimír 

                                                                                                                               Slovák Martin 

                                                                                                                               Smolka Milan   

                                      Proti: 0            Zdržal sa: 0 
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6. Rôzne: 
- zo strany obce bola podaná žiadosť ako každý rok na dobudovanie vodovodu a tiež aj 
novovytvorený vodovod v obci na Environmentálny fond, Bratislava. Poslanci zobrali informáciu 
o vypracovanej a zaslanej žiadosti na vedomie 
                 Hlasovanie:                                                                                              Za: 5 Baco Ľubomír  

                  Igaz Peter  

                  Ing. Januška Vladimír 

                                                                                                                               Slovák Martin 

                                                                                                                               Smolka Milan   

                                      Proti: 0            Zdržal sa: 0 

7.Diskusia 
 V rámci diskusie neboli podané žiadne pripomienky zo strany poslancov ani občanov. 
Starosta poďakoval všetkým čo sa zúčastnili pri organizovaní posedenia dôchodcov.  
 

8.Návrh na uznesenie 

Návrh predniesol starosta obce. K návrhu neboli podané pripomienky a následne bol 

schválený. 

9. Záver 

Na záver starosta obce Ján Strempek poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil 

riadne zasadnutie OZ v Otrhánkach. 

 

 

Overovatelia zápisnice: Martin Slovák 

                                       Ľubomír Baco 

                                        

Zapísala: Gabriela Hašpicová                             

                                                                                                

                                                                                                                        Ján Strempek                                                                                                                         

Vyvesené: 31.10.2019                                                                                    starosta obce 

Zvesené: 


